
UCHWAŁA Nr LXXVII/…/2024 

RADY MIEJSKIEJ W PRZASNYSZU 

z dnia 29 stycznia 2024 r. 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców w sprawie ułożenia asfaltu i oświetlenia 

wzdłuż ulicy Azaliowej 

 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 w zw. z art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2023 poz. 40, 672, 1463, 1688) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z 

dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz.U. z 2018 r. poz. 870), po zapoznaniu się ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Rada Miejska w Przasnyszu uchwala, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Petycję mieszkańców ulicy Azaliowej w Przasnyszu, wniesioną w dniu 14 grudnia 2023 r.  w 

sprawie ułożenia asfaltu i oświetlenia wzdłuż ulicy Azaliowej, uznaje się za zasadną. 

 

§ 2. 

 

Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

 

§ 3. 

 

O sposobie rozpatrzenia petycji Przewodnicząca Rady poinformuje podmiot wnoszący petycję. 

 

§ 4. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

        mgr Krystyna Sawicka 

  



Załącznik  

do Uchwały nr LXXVII/…/2024 

Rady Miejskiej w Przasnyszu 

z dnia 29 stycznia 2024 r. 

 

 

Uzasadnienie 
 

W dniu 14 grudnia 2023 r. do Urzędu Miasta w Przasnyszu wpłynęła petycja 

mieszkańców ulicy Azaliowej w Przasnyszu, skierowana do Rady Miejskiej w Przasnyszu w 

sprawie ułożenia asfaltu i oświetlenia wzdłuż ul. Azaliowej. 

Z uwagi na brzmienie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2023 poz. 40, 672, 1463, 1688), sprawę skierowano na posiedzenie Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji. Komisja w dniu 15 stycznia 2024 r. zapoznała się z treścią petycji 

oraz stanowiskiem organu wykonawczego – Burmistrza, w tej sprawie.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podziela stanowisko organu wykonawczego i 

rekomenduje uznanie, że petycja jest zasadna. Podniesienie komfortu korzystania z dróg 

publicznych mieszkańców jest uzasadnione i zawsze spotyka się z aprobatą ze strony radnych 

Rady Miejskiej. Budowa ulicy wymaga zaprojektowania. Szacowany koszt samego projektu to 

ok. 100 tys. złotych. Z przyczyn praktycznych inwestycję należałoby wykonać wspólnie z ulicą 

Kalinową. Proponuje się wystąpić do Burmistrza Przasnysza, aby wziął pod uwagę treść petycji 

i poszukał środków zewnętrznych na ten cel w trybie pilnym. 

Uwzględniając powyższe Rada Miejska podziela argumentację Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji i przychyla się do uznania petycji za zasadną.  


